
O b e c n é     z a s t u p i t e ľ s t v o    v   K o z á r o v c i a ch 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 8. neplánovaného zasadnutia OZ, 

konaného dňa 11.05.2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica 

z 8.neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 11.05.2017 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 

predsedajúci  Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  8.  neplánované  zasadnutie OZ, na 

ktorom privítal poslancov OZ, hl. kontrolóra a zapisovateľku a hostí. Zároveň požiadal 

o vypnutie mobilných telefónov. 

Konštatoval, že na 8. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných  8 poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Počet prítomných poslancov:  8 

Ospravedlnil sa: p. Marián Valach 

P. starosta za zapisovateľku určil p. Andreu Čavojcovú a za overovateľov zápisnice                    

p. Zuzanu Poláčikovú a p. Bystríka Ižolda. Za členov návrhovej komisie p. Milana 

Záhorského  p. Erika Šustáka, a p. Mariana Majera. 

Pre rokovanie 8. neplánovaného  zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý 

bol uvedený v pozvánke. Navrhol  urobiť zmenu v rokovaní. Ako bod č. 2 navrhol prerokovať 

žiadosť PMA Levice, a. s. ( v pozvánke uvedený ako bod 5 ) a následne posunúť všetky body 

v číslovaní. Navrhol doplniť program zasadnutia o bod 8. Ako bod 7 bude prerokovanie 

materiálov z komisií, ich výstupy. Nemusíme čakať na riadne zasadnutie, môžeme ho 

prerokovať dnes. Bod č. 8 – záver. Materiál Vám bol zaslaný. 

Spýtal sa, či má niekto voči predloženému programu a voči navrhnutej úprave programu 

pozmeňujúce, alebo doplňujúce návrhy. Nemal nikto. 

Za schválenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a  návrh  programu   

s úpravou hlasovalo 8 poslancov. Konštatoval, že uvedené bolo  všetkými prítomnými 

poslancami OZ schválené.  

 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 

Bod  2        Prerokovanie žiadosti spoločnosti PMA Levice, s.r.o. 

P. starosta – privítal právneho zástupcu spoločnosti PMA Levice p. Máčaja. Uviedol, že s ním 

už vo veci rokoval. Celý materiál bol prerokovaný na komisii finančnej a komisii výstavby. 

Materiál som Vám preposlal aj s dôvodovou správou, návrhom na uznesenie aj s prílohami, 

aby ste mali všetci prehľad čo bolo doteraz vo veci urobené. V skratke zrekapitulujem – na 

začiatku apríla sa na nás obrátila spoločnosť PMA Levice, ktorá predložila projektovú 

dokumentáciu a zaviazala sa, že z vlastných prostriedkov bude financovať stavbu 

doškoľovacieho strediska  ( investuje 780 000 € ). Následne bolo prerokované v komisiách. 

Komisie prijali spoločné uznesenie. Medzičasom v súlade so žiadosťou spoločnosť, ktorá 

chce riešiť aj vybudovať zodpovedajúcu infraštruktúru, začalo konanie s udržiavacími 



prácami na účelovej komunikácii. Všetok tento materiál ste mali k dispozícii. P. starosta 

v krátkosti zhrnul dôvodovú správu, ktorá je v prílohe. Prečítal návrh na uznesenie. Vyzval 

k pripomienkam. 

P. Martina Holečková – v uznesení treba vložiť slovíčko bezodplatného. 

.... a zmluvný záväzok bezodplatného odovzdania po vybudovaní príslušným...  

 

Materiál tvorí prílohu č. 1 

 

P. starosta dal hlasovať za doplnené uznesenie, ktoré znie: 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

Obec Kozárovce súhlasí s umiestnením stavby doškoľovacieho strediska podľa predloženej 

dokumentácie za dodržania nasledovných podmienok: 

-              Všetky náklady spojené s územným a stavebným konaním ako aj samotnou 

investíciou bude znášať výlučne žiadateľ (PMA LEVICE, s. r. o., ) k čomu predloží obci 

Kozárovce aj relevantný návrh záväzku formou zmluvy. 

-              V prípade budovania zodpovedajúcej infraštruktúry predloží špecifikáciu všetkých 

budovaných inžinierskych sietí a zmluvný záväzok bezodplatného odovzdania po vybudovaní 

príslušným správcom resp. novým vlastníkom, k čomu predloží obci Kozárovce aj relevantný 

návrh záväzku formou zmluvy. 

-              V prípade odvedenia splaškových vôd bude žiadateľ riešiť napojenie na verejnú 

kanalizáciu, ku ktorej vybuduje vetvu „C 0“.  

 

           za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 

 

 

Bod  3       Prerokovanie záverečného účtu obce Kozárovce a rozpočtové 
hospodárenie za r. 2016  
 
P. Milan Záhorský predseda finančnej komisie oboznámil prítomných so záverečným účtom. 

Materiál Vám bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 2. Uviedol, že rozpočet obce na r. 2016 bol 

zostavený ako vyrovnaný. Bežný rozpočet bol zostavený ako vyrovnaný a kapitálový 

rozpočet ako schodkový. Celkovo v roku bolo vykonaných 7 zmien. 

- príjmy celkom – 1 769 451 po poslednej zmene 2 070 834 

- výdavky celkom – 1 769 451 po poslednej zmene 1 882 083 

- rozpočtové hospodárenie obce – 0 po poslednej zmene 188 751 

Uviedol rozbor plnenia príjmov za r. 2016, rozbor čerpania výdavkov za r. 2016, 

prebytok/schodok rozpočtového hospodárenia za r. 2016, tvorbu a použitie prostriedkov 

fondov, bilanciu aktív a pasív k 31.12.2016, prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2016, údaje 

o hospodárení príspevkových organizácií, prehľad o poskytnutých dotáciách právnickým 

a fyzickým osobám..., údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti, finančné 

usporiadanie vzťahov, hodnotenie plnenia programov obce. 

- Obec hospodárila s prebytkom. 



Prečítal návrh na uznesenie. 

P. starosta odovzdal slovo   Ing. Milanovi Obickému hl. kontrolórovi o vyjadrenie stanoviska 

k Záverečnému účtu Obce Kozárovce za r. 2016. 

 

Bod  4       Stanovisko hl, kontrolóra  k záverečnému účtu obce Kozárovce za  
                    r. 2016 
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór predniesol stanovisko k záverečnému účtu obce 

Kozárovce za rok 2016. Poznamenal, že materiál bol poslancom zaslaný. Tvorí prílohu č. 3. 

Zameral sa hlavne na záver, ktorý prečítal.  

V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  p. kontrolór 

odporučil obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce 

Kozárovce za rok 2016 s výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 

 

OZ – berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra  k návrhu Záverečného účtu              

za  r. 2016. 

 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

P. Bystrík Ižold – správa, to je ako budova? 

P. starosta – réžia, vedúci a správa celej podnikateľskej skupiny. 

 

P. starosta dal hlasovať za schválenie návrhu uznesenia, ktoré prečítal p. Milan Záhorský. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce na 

tvorbu rezervného fondu  vo výške 227 567, 74 €. 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

 

Bod  5       Plnenie rozpočtu 1 – 3/2017, rozpočtové opatrenie 2/2017 
 
P. Milan Záhorský, predseda finančnej komisie informoval prítomných o rozpočtovom 

opatrení. 

P. Bystrík Ižold – Nedaňové príjmy – administratívne poplatky a iné poplatky... nesedí 

P. Michal Benčat – tam je schovaný stĺpec. 

- nesedia účty... 

p. starosta -  uvedený bod stiahol z rokovania, bod  sa prerokuje na ďalšom riadnom 

zasadnutí. 

 

 

Bod  6       Prerokovanie žiadosti o kúpu pozemku 
 
P. starosta – Obrátil sa na nás p. Slavomír Záhorský so žiadosťou o odkúpenie pozemku        

p. č. 2190/2 o výmere 238m² v katastrálnom území obce Kozárovce. Materiál som Vám 

zaslal, poslal som vám ešte Znalecký posudok, kópiu z katastrálnej mapy, fotodokumentáciu, 



ako aj návrh riešiť odpredaj z dôvodu hodného osobitého zreteľa. Jedná sa o parcelu, na ktorej 

sú v podstate kríky. Pozemok nevyužívame. Je vedľa jeho pozemku. Na fotodokumentácii 

vidno ten stav, ktorý tam je. Hodnota podľa platného Znaleckého posudku 58/2017 je celkom 

740€, čo po zaokrúhlení vychádza 3,10€/m². Bolo odporúčané dať návrh nezaoberať sa 

predajom na tomto OZ. Schváliť zámer z dôvodu predaja osobitého zreteľa a posunúť           

na ďalšie zasadnutie OZ. Materiál tvorí prílohu č. 4. P. starosta vyzval k pripomienkovaniu. 

- Oni tam bývajú? 

- Má to za plotom. 

 

P. starosta dal hlasovať za: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

Obec Kozárovce zverejňuje zámer predaja pozemku z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa v súlade  s §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, zákona 138/1991 Zb. o majetku neskorších predpisov, pozemok vo 

vlastníctve Obce Kozárovce, nachádzajúci sa v k.ú. Kozárovce, okres Levice, parcela registra 

„C“ č. 2190/2 o výmere 238 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, v prospech Slavomír 

Záhorský, rodený Záhorský, trvale bytom Kozárovce č. 40, do osobného vlastníctva, vo výške 

kúpnej ceny 3,10 Eur/m2, celkom 740 Eur. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že obecný pozemok bezprostredne susedí  

s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. Predávaný pozemok obec Kozárovce dlhodobo 

nevyužíva ani nie je plánované jeho využitie v budúcnosti.  

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

 

 Prerokovanie Dodatku č. 1 ku kúpnej zmluve ( predávajúci Obec Kozárovce, 

Kupujúci: Miloš Benčať, Martina Holečková ) 

 

P. starosta – je to návrh dodatku ku kúpnej zmluve, ktorú sme uzatvárali s p. Milošom 

Benčaťom a p. Martinou Holečkovou. Odkupovali od nás pozemok, ktorý bol vedený ako 

vodná plocha. Vzhľadom k tomu, že bol prevedený geometrický plán, je potrebné uzavrieť 

tento dodatok k zmluve, aby sa dalo zavkladovať do katastra. Článok II sa podľa zmluvy mení 

nasledovne: 

 

Predávajúci predáva parcelu registra „C“ parc.č. 1128/3, vodná plocha o výmere  311m2 

zapísanej na LV 1, k.ú. Kozárovce kupujúcemu Milošovi Benčaťovi, ktorý uvedenú 

parcelu kupuje do svojho výlučného vlastníctva za kúpnu cenu uvedenú v čl. III. bod 

3.2. tejto zmluvy.  

Predávajúci predáva parcelu registra „C“ parc.č. 1128/4, vodná plocha o výmere 124m2 

zapísanej na LV 1, k.ú. Kozárovce kupujúcej Martine Holečkovej, ktorá uvedenú 

parcelu kupuje do svojho výlučného vlastníctva za kúpnu cenu uvedenú v čl. III. bod 

3.3. tejto zmluvy. 

 

Materiál tvorí prílohu č. 5. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 



Dodatok č. 1 ku Kúpnej zmluve uzatvorenej podľa § 588 a nasl. ustanovení Občianskeho 

zákonníka medzi Predávajúcim Obec Kozárovce a Kupujúcim Miloš Benčať a Martina 

Holečková. 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 

 

 Prerokovanie žiadosti p. Nováčeka 

 

P. starosta  dneska tam bola pozrieť komisia výstavby, p. predseda, nech sa páči. 

P. Marián Majer – boli sme sa pozrieť na pozemku, pozemok končí húštinou. Komisia sa 

rozhodla tak, že  sme za to, aby sa pozemok odpredal.  

P. starosta hovorí, že tam je vlastník aj napr. Slovenský pozemkový fond, resp. Slovenská 

republika. My sme sa v komisii dohodli, že komisia dáva návrh pozemok predať. 

P. starosta – a akým spôsobom, podľa osobitého zreteľa? 

P. Marián Majer – áno 

P. starosta – takže chcete dať rovnaký návrh ako bol teraz pri pánovi Záhorskom? Takže, 

predával by sa pozemok v prospech p. Nováčeka. Parcelu, ktorú žiadal, nemáme znalecký 

posudok. Aj Tebe hovoril Vít, že tam chodia. 

P. Milan Záhorský – teraz to obrábajú Holečkovci. Chodia poza záhradu, ja neviem, ale pole 

je obrobené. 

- Keď predáme, kade bude chodiť? 

- Od cintorína. 

P. starosta – ale tam pozemok nemáme. Bude chodiť po cudzích pozemkoch, ktoré nám 

nepatria a my mu to nedokážeme garantovať. 

P. Viera Nováčeková – Vít nie je majiteľ pozemku. Tie parcely sú takto. Milan, keď to 

pozrieš na katastrálnej mape... On dostal náhradnú pôdu. Tú náhradnú pôdu mu môže 

družstvo kdekoľvek, kedykoľvek vymerať. 

P. Milan Záhorský, jeho parcela je vymeraná družstvom, sama si to povedala. 

P. Viera Nováčeková – od cintorína má každý vlastník prístup ... Vít to ani nechcel robiť, jeho 

sestra tam chodila zbierať orechy. Každý vlastník, ktorý má list vlastníctva má prístup na 

svoju parcelu. Benčať nie je vlastník, má náhradné užívanie. 

P. Milan Záhorský – to je jedno, má to vyčlenené ako náhradný pozemok. 

P. starosta – máme zakomponované v územnom pláne, parcela je predsa vynechaná na 

prístup. 

P. Nováčeková – už sme tam ... 

P. starosta – kde sme? 

P. Viera Nováčeková – tam, kde chcete byť. 

P. starosta – vy zoberiete na seba zodpovednosť, že nás tu potom niekto bude napádať, že sa 

nevie dostať na svoj pozemok, lebo sme predali cestu? 

P. Viera Nováčeková – stále točíme okolo. 

P. starosta – tak samozrejme, keď je to raz cesta, tak je to cesta a tam sú aj parcely, ktoré sú 

napr.vo vlastníctve Slovenskej republiky. 

P. Viera Nováčeková – cesta sa označuje ako cesta, alebo zastavané plochy a nádvoria. 

P. starosta – alebo ako ostatné plochy. 

P. Viera Nováčeková – toto nikdy nebola cesta, to bola húština, to môj otec vysekal. Keď to 

očistil, potom sem, tam chodili družstevné traktory, kým tam nebol ten umelý jarok. Keď 

vybudovali umelé zavlažovanie, tak tadiaľ už nikdy nikto nechodil. 

P. starosta – to nie je podstatné, ale podstatné je, že to slúži ako prístup a nie je tam 

alternatíva. Keby tam bola cesta do cintorína, nemám s tým absolútny problém. Predali by 



sme už pri prvej žiadosti. Lenže žiadna taká tam nie je. A nie je nikde istota, že družstvo 

ponechá ten koľajový riadok, ktorý slúži na prístup pre ostatných. Ak to doriešite na družstve, 

že sa zaviažu, že vyčlenia voľný prístup a dajú to vecným bremenom, zajtra sa to môže 

predať. Nemám s tým žiadny problém. Nepotrebujem, aby sme čelili potom žalobám, že sme 

predali pozemok, ktorý slúži ako prístup niekam a zrazu nie je, že je tam plot. 

P. Milan Záhorský – to je ako keď sme riešili riadky na Brôdoku ... 

P. Viera Nováčeková – x takých pozemkov ktoré sú oplotené 10 rokov užívajú, potom 

odkúpia a tam už problém nie je.  Aj my sme to tak mali asi vyriešiť. Tá cesta slúži na to, aby 

tam vyvážali bordel. Choďte sa tam pozrieť dozadu. Pretože Benčaťoví tam nechodia, iba keď 

sú orechy. Vít to ponúkal aj na odpredaj. Ale ako môže odpredať niečo, čím nie je 

vlastníkom. Stále sa točíme dookola. 

P. Milan Záhorský – ja by som mal taký návrh. Dať to posúdiť odborníkovi. 

P. starosta – ÚPN prístupová cesta. Odsúhlasila sa Tomášova stavba, ktorá sa odsúhlasila 

s nejakými podmienkami. Je zakomponovaná dokonca aj v územnom pláne. Doneste od 

Poľnohospodárskeho družstva súhlas, že zabezpečia pre vlastníkov prístup k parcelám. 

P. Viera Nováčeková – Družstvo tam tiež nemá LV. 

P. starosta – ak sa zaviažu zabezpečiť prístup, ja nemám problém s predajom... 

P. Viera Nováčeková – tá širšia ulička – odkúpila som od družstva. Nemali problém mi to 

odpredať. Ale Obec už má problém. Povedal ste mi, že problém nebude. Odkúpila som aj od 

družstva, teraz už je problém. 

P. starosta – samozrejme, lebo družstvo negarantuje prístup, ani komunikáciu. 

P. starosta – parcela, ak ju predáme, odrežeme niektorým vlastníkom prístup... 

Komisia odporúča predaj, ale ja chcem dosiahnuť, že akonáhle to vy odkúpite a logicky 

ohradíte, tak už prístup neexistuje, garanciu na prístup ostatných a tým pádom nemám 

problém sa pod to podpísať. Je tu návrh stavebnej komisie pripraviť predaj podľa osobitého 

zreteľa. Teda pripraviť znalecký posudok, všetky potrebné podklady. Z mojej strany, dám 

o tom návrhu určite hlasovať. Vysvetlil som dostatočne. Máme to zaprotokolované. 

P. Michal Benčat – ty hovoríš jedno a Vierka hovorí druhé. Poďme sa na to pozrieť. 

P. starosta – zaoberala sa tým komisia a hovorím, že žiadna alternatívna cesta tam neexistuje. 

Je tu návrh: Komisia výstavby odporúča odpredať pozemok p. Tomášovi Nováčekovi podľa 

osobitého zreteľa a pripraviť všetky potrebné podklady. 

P. Viera Nováčeková – a aký má problém obec odkúpiť. Keď ste odkúpili ten vodný tok, 

ktorý odpredávate, odkúpiť aj ten kúsok od Slovenského fondu poľnohospodárskeho a predať 

nám to. To kúpim. 

P. starosta – Obec má odkúpiť pozemok a následne ho predať Vám? A to je načo dobré. 

P. Viera Nováčeková – áno, Obec odkupuje a následne predáva. 

P. starosta – a to ste kde zobrali, že obec odkupuje vodné toky? 

P. Viera Nováčková – napríklad ten jarok, ktorý išiel cez Ištvána. 

P. starosta – a to sme odkúpili, hej? 

P. Viera Nováčeková – áno, vy ste to odkúpili a predali Štefanovi Holečkovi. 

P. starosta – a kedy sme to odkupovali? 

P. Viera Nováčeková – keď staval. Pozrite si to aj na katastri je to v tom. 

P. starosta – mali sme vo vlastníctve. 

P. Martina Holečková – odkupovala som, lebo je obecné... Robili sme teraz geodetické 

zameranie. To sa mýlite, to čo teraz hovoríte, hovoríte zle. 

P. Viera Novačeková – pozerala som to ... 

P. Martina Holečková – zle ste pozerali ... vysvetlila. 

P. starosta – bol tu návrh komisie, rozprava bola dostatočná. 

P. starosta dal hlasovať za: 



Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

1. 

Obec Kozárovce zverejňuje zámer predaja pozemku z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa v súlade  s §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, zákona 138/1991 Zb. o majetku neskorších predpisov, pozemok vo 

vlastníctve Obce Kozárovce, nachádzajúci sa v k.ú. Kozárovce, okres Levice, parcela registra 

„E“ č. 1132/2 o výmere 171 m2, druh Ostatné plochy, v prospech Tomáš Nováček, rodený 

Nováček, trvale bytom Kozárovce č. 251, do osobného vlastníctva, vo výške kúpnej ceny   

................... Eur/m2, celkom ...............Eur 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že obecný pozemok bezprostredne susedí  

s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. Odpredajom by sa rozšíril pozemok žiadateľa a zlepšil 

prístup nákladných vozidiel pri stavbe. 

2. 

 Pripraviť podklady na ďalšie zastupiteľstvo. 

  

Za: 4                     proti: 1                     zdržal sa: 3 

Za – P. Marián Majer, p. Bytrík Ižold, p. Martina Holečková,  p. Ivana Švoliková 

Proti – p. Milan Záhorský 

Zdržali sa – p. Zuzana Polačiková,, p. Michal Benčat, p. Erik Šusták 

 

Ing. Milan Obický – Na prijatie uznesenia je potrebná trojpätinová väčšina prítomných. 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII . 

 

 

Bod  7       Prerokovanie materiálu v rámci jednotlivých komisií 
 

 Návrh na zmenu ceny v Espresso café. 

 

V cukrárni – vedúca Espresso café sa na nás obrátila so žiadosťou – Jedná sa o zmenu ceny 

čapovaného piva. Materiál tvorí prílohu č. 6. Je to s účinnosťou od 1.6.2017. 

P. starosta dal  hlasovať. 

 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje Žiadosť vedúcej Espresso café podľa predloženej prílohy. 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII . 

 

 

 Prerokovanie Zmluvy o poskytnutie dotácie na podporu športu 

 

P. starosta – v materiáloch, ktoré som Vám posielal, mali sme aj Zmluvu o poskytnutí dotácie 

na podporu športu. Na začiatku roka, keď sme schválili rozpočet, schválili sme, že na činnosť 

pre futbalový klub – 9 000€. 



Doteraz to fungovalo tak, že zasielali žiadosti a priložili faktúry podľa mesiacov, my sme to 

následne preplácali. 

P. Martina Holečková – nemal by byť štatutár, keď sú ako občianske združenie? 

P. starosta – predpokladám, že to majú ošetrené. Žiadosti, ktoré nám dávajú je štatutár vždy 

uvedený Ing. Ďurovič. 

 

P. starosta dal hlasovať za: 

OZ schvaľuje 

Zmluvu o poskytnutí dotácie na podporu športu v zmysle VZN č. 2/2007 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX . 

 

 

 Prerokovanie – envirofond 

 

P. starosta – dostali sme 100 000€ - budovanie kanalizácie. Oboznámil prítomných o získaní 

podpory. 

 

P. Martina Holečková – bude to robiť nejaká firma? 

P. starosta – nie, pravdepodobne my sami cez našu živnosť. Máme vybratú firmu, ale inú 

vetvu ako sme žiadali. Asi by to bol väčší problém ako navrhovaný IN House. Musíme 

doložiť zmluvu o dielo, riešim to. Cez vlastnú živnosť to je určite najlacnejšia cesta. Takú 

cenu nevysúťažíme. Dostali sme len 100 tis., takto za to urobíme najviac. 

 

Počet poslancov  7. Odišiel p. Marián Majer. 

 
  OZ Berie na vedomie 

Informácie o získaní podpory z environmentálneho fondu. 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X . 

 
  OZ Schvaľuje 

Návrh Komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb: 

V záujme efektívnosti, hospodárnosti a účelnosti vynaložených prostriedkov obstarať materiál 

a prenájom strojov na výstavbu vetvy „C“ prostredníctvom prieskumu a EKS a práce vykonať           

vo vlastnej réžii na základe platného živnostenského oprávnenia. 

 

Za: 7                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI . 

 

 

 Prerokovanie žiadosti ZŠ s MŠ Kozárovce 

 

P. Ivana Švoliková – ZŠ s MŠ Kozárovce žiada o bezplatné poskytnutie Domu Kultúry na deň 

25. máj 2017 v čase od 10.30 hod. – 12. 00hod. a to z dôvodu výchovného koncertu: 

Zneužívanie moci médiami pre žiakov základnej školy. Komisia kultúry odporučila schváliť. 



Materiál tvorí prílohu č. 7. 

P. starosta dal hlasovať 

 

OZ schvaľuje 

Žiadosť ZŠ s MŠ Kozárovce o bezplatné poskytnutie DK  na deň 25. máj 2017 v čase od 

10.30 hod. – 12.00 hod. z dôvodu výchovného koncertu: Zneužívanie moci médiami pre 

žiakov základnej školy. 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII . 

 

 

 Prerokovanie žiadosti – Dychová hudba Kozárenka 

 

P. Ivana Švoliková – na komisii sme prerokovávali žiadosť dychovej hudby Kozárenka.          

( príloha č. 8 ). Žiadajú o finančný príspevok už zakúpeného mixu. Žiadajú 300€. ( pôvodná 

cena 580€ ). Komisia odporúča schváliť 300€. 

 

Počet poslancov  8, vrátil sa p. Marián Majer. 

 

OZ schvaľuje 

Žiadosť Dychovej hudby Kozárenka,  finančný príspevok vo výške 300€. 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII . 

 

 Prerokovanie žiadosti p. Emila Holečku 

 

P. Ivana Švoliková – na  komisii sme prerokovávali žiadosť p. Emila  Holečku. Jedná sa 

o vydanie knižnej publikácie. Je to spracovaná kniha  - pamäti p. Jozefa Vajdu  -Kozárovský 

futbal. Odporučili sme vyhovieť žiadosti a schváliť 300,00€ 

 

P. Martina Holečková – videl si to? Je to dobré? 

P. starosta – o každom hráčovi tej generácie je tam písané, sú to šesťdesiate roky. Videl som 

rukopis, celé som to samozrejme nečítal. Sú to spomienky.  

 

OZ schvaľuje 

Žiadosť p. Emila Holečku ,  finančný príspevok vo výške 300€ na vydanie knihy. 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

 

 

 Prerokovanie žiadosti – zabezpečenie stavby 

 

Komisia výstavby, územného plánu verejného poriadku a životného prostredia vykonala 

obhliadku nehnuteľnosti č. 282 a odporúča vyzvať vlastníka na  zabezpečenie stavby. Stavba 

sa opiera o plot susednej nehnuteľnosti. Susedia plánujú uskutočniť stavebné 

úpravy/udržiavacie práce plota, pričom hrozí k zosunutiu stavby. 

 



 Prerokovanie PHARM - J, s.r.o. 

 

P. starosta – p. Brathová nedostala licenciu, resp. súhlas z VÚC. 

- zmena majiteľa, záujem o prevádzkovanie lekárne majú podľa mojich informácií dvaja. 

P. starosta – ak nám dá  PHARM súhlas, že  odstupuje od zmluvy, chcel by som súhlas 

podpísať-  ukončenie, dať prieskum, kto dá vyššiu ponuku, uzavrieť s ním zmluvu ... 

P Martina Hlečková – treba dať podmienky, keď neotvorí lekáreň do mesiaca... 

P. starosta – to je nereálne, dá sa za podmienka 60 dní. P. Kolár ma informoval, že chce 

predať inventár, ktorý tam má novému nájomníkovi. 

 

OZ berie na vedomie vyjadrenie, zrušenie nájmu nebytových priestorov verejnej lekárne 

v Polyfunkčnom dome Kozárovce č. 103. 

 

K predmetnému  bodu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 

 

OZ schvaľuje 

Uzavretie dohody o ukončení zmluvy k 15.5.2017. V prípade, že súčasný prevádzkovateľ 

požiada o ukončenie, resp. zrušenie nájomnej zmluvy k 15.5.2017, odporúča vyhlásenie 

prieskumu a vyhodnotenie ponúk do 31.5.2017 a v rámci prieskumu zakomponovať 

podmienku otvorenia prevádzky najneskôr do dvoch mesiacov od platnosti a účinnosti 

nájomnej zmluvy a túto predložiť na najbližšie plánované rokovanie OZ 

 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI 

 

Bod  8      Záver 
 
Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 

rokovaní OZ a ukončil 8 neplánované  zasadnutie OZ. 

 

 

                                                                                                     Ing. Jozef Majer 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Zuzana Polačiková 

 

                                        p. Bystrík Ižold 

 

Zapisovateľka :               p. Andrea Čavojcová 

 

 

 
 
 
 
 



 


